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Vraag 

Op pagina 7 bij de groepen van belanghebbenden mis ik een groep, de ontwikkelaars/initiatiefnemers. 

Waarom worden deze hier niet genoemd?  

Antwoord 

Dat klopt; op pagina 7 staan de belanghebbenden als het gaat om participatie tijdens het gebiedsproces. De 

ontwikkelaars/initiatiefnemers hebben een aparte positie in het gebiedsproces en staan daarom ook apart 

genoemd op pagina 10: ‘In kaart brengen mogelijke initiatieven’.  

 

Vraag 

Grondeigenaren met grond binnen het zoekgebied. Er zijn grondeigenaren binnen het gebied die er niet wonen 

en dus alleen financiële motieven kunnen hebben. Hoe hier mee om te gaan ten opzichte van grondeigenaren 

die wel in het gebied wonen? 

Antwoord 

Tijdens het gebiedsproces gaan we met beide partijen in gesprek en streven we naar het verbinden van beide 

groepen omdat zij uiteindelijk voor dezelfde opgaven en uitdagingen staan ongeacht de financiële motieven.  

 

Vraag 

Staan de organisaties genoemd om mee te denken in het proces. Hier staat geen agrarische 

natuurverenigingen genoemd als zijnde ANV Lopikerwaard en de RVV(Rijn,Vecht en Venen) genoemd welke 

actief zijn in het landelijk gebied van Reijerscop. Waarom worden deze wel/niet uitgenodigd? 

Antwoord 

Deze zijn uiteraard meer dan welkom om mee te spreken. In de startnotitie staat op pagina 9 ook: 

‘Bovenstaande lijst is niet uitputtend. Andere organisaties die graag betrokken willen worden, 

zijn van harte welkom zich te melden. De gemeente zorgt voor brede algemene berichtgeving 

over het gebiedsproces om inwoners en organisaties op deze mogelijkheid te attenderen. 

 

Vraag 

De overheid komt nog met geluidsnormen welke de gemeente overneemt als deze strenger zijn dan de 

Woerdense normen. Hoe gaan we in deze om met de combinatie windgeluid en snelweg geluid?  

Antwoord 

Het college gaat er vanuit dat de nieuwe Rijksnormen voldoende recht doen aan de belangen van 

omwonenden wat betreft geluidshinder, dus ook voor de situatie in Woerden waarbij er van meerdere kanten 

geluid komt. Als de nieuwe landelijke normen minder streng blijken dan de normen die de gemeenteraad van 

Woerden eerder heeft vastgesteld, dan houdt de gemeente vast aan de Woerdense normen. Het is aan een 

initiatiefnemer om in een Milieu Effect Rapportage (MER) aan te tonen dat het plan voor deze specifieke 

situatie in de Reijerscop voldoet aan deze normen waarbij de combinatie windgeluid en snelweg geluid is 

meegenomen.  

 

Nog een aantal vragen die misschien nu nog te vroeg in het traject zijn maar waar wel aandacht voor moet zijn.  

 

Vraag 

Wat te doen als een Windmolen bedrijf failliet gaat met de afspraken die in het proces gemaakt zijn met alle 

stakeholders? 

Antwoord  

Bij het opstellen van het toetsingskader windenergie wordt zoveel mogelijk rekening gehouden met de wensen 

van belanghebbenden. Bij faillissement van een initiatiefnemer, zal ook het plan van een nieuwe initiatiefnemer 

moeten voldoen aan ditzelfde toetsingskader. Ook wanneer de vergunning al verleend is, kan een initiatiefnemer 
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failliet gaan. Als het windpark wordt verkocht aan een nieuwe eigenaar, gelden ook voor de nieuwe eigenaar de 

randvoorwaarden uit het toetsingskader en de eisen uit de vergunning. 
 

 

Vraag 

Hoe verloopt het traject bij afhaken buurtgemeentes ivm aanhaken netwerk? 

Antwoord 

Wanneer plannen voor windturbines in buurgemeenten niet doorgaan, kan een windpark in de Reijerscop nog 

steeds worden aangesloten op het elektriciteitsnet. Er zijn vooralsnog geen plannen voor samenwerking met 

initiatiefnemers in andere gemeenten op het gebied van netaansluiting. Afspraken over aansluiting van een 

windpark op het elektriciteitsnet worden overigens gemaakt tussen de initiatiefnemer en netbeheerder Stedin. 


